
Zápisnica  zo  zasadnutia ÚOK pre chov  králikov, dňa 26.8.2022  v Hniezdnom. 

 

Prítomní: M.Sládek, I.Líška, M.Pavlák, Ing.M.Supuka, MVDr.P.Supuka PHD, J.Majerský, Š.Adamec, 

Ospravedlnený: Ing.M.Britaňák 

Hostia: Š.Henžel, E.Pieger 

Program: 

1./  Otvorenie. 

2./  Návrh a schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3./  Informácie z PRR SZCH. 

4./  Rozpočet- čerpanie a plán na 2023. 

5./  CVZ Nitra 2022. 

6./  Vzorník plemien králikov. 

7./  Králičí hop,morčatá- ich požiadavky. 

8./  Rôzne. 

9./  Chovy-uznávanie. 

10./ Návrh na uznesenie 

11./ Záver. 

 

M.Sládek privítal prítomných členov komisie ako aj hostí a prečítal program zasadnutia. Za 

zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý I.Líška a overovateľov zápisnice M.Pavlák a MVDr.P.SupukaPHD. 

Menovaný boli jednohlasne odsúhlasený. O návrhu rozpočtu pre komisiu na rok 2023 informoval 

predseda SZCH Š.Henžel. Komisia má navrhnutú sumu na činnosť vo výške 7000€. M.Sládek 

oboznámil členov komisie o podkomisiách pre králičí hop a morčatá. Budú mať určenú sumu na 

činnosť z nášho rozpočtu. Vyzval zástupcu králičieho hopu E.Piegera aby oboznámil členov komisie 

o činnosti králičieho hopu, o výstavách, o počte členov, o požiadavkách z ich strany na našu komisiu 

a pod. Potrebovali by sme vedieť aj aké súťaže robia, vyzval ich o pravidelné zasielanie zápisníc z ich 

schôdzí. Š,Henžel informoval komisiu, že králičí hop a morčatá nebudú mať člena v PRR SZCH, ale 

budú mať riadneho člena v RR SZCH s platným volebným hlasom, treba však aby obidve tieto 

podkomisie písomne potvrdili tento návrh na sekretariáte SZCH. V krátkosti sa komisia zaoberala aj 

sťažnosťou pani Karáskovej na suťaže králičieho hopu. Ku tomuto podal vysvetlenie E.Pieger. Obidve 

podkomisie bude mať na starosti J.Majerský. Š.Henžel vyzval komisiu o urýchlené dodanie všetkých 

požiadaviek komisie ohľadom CVZ a INTERKANINU na sekretariát zväzu. M Sládek informoval 

komisiu, že sa dohodol s p.Prombergerom o vytvorení jednotnej databázy chovateľov. INTERKANIN 

a medzinárodné školenie posudzovateľov králikov v roku 2023 boli schválené. Ing.M.Supuka 

informoval o INTERKANINE v Nitre tento rok, koľko bude treba klietok, garantov, posudzovateľov, 

ubytovanie a pod. M.Sládek predložil členom komisie sumár čerpania rozpočtu komisie tento rok. 

Ing.M.Supuka vypracuje požiadavky na CVZ a INTERKANIN do Nitry v termíne do 10.9.2022. Padol 

návrh , aby sa v Nitre posudzovalo dva dni, vo štvrtok a piatok, s tým, že vo štvrtok sa posúdi väčšina 



zvierat a v piatok sa do 12.00 hod .dokončí posudzovanie a odovzdajú sa podklady do katalógu. 

S tým, že budú posudzovatelia riadne zaplatený aj za posúdenie zvierat aj cestovné náklady. Komisia 

riešila aj návrh štandardu ŠO králika, nakoľko znovu nebolo ako plemeno uznané ani teraz na CVMK 

v Hniezdnom. Uznávacím konaním pršiel ale LL havanovitý  a SMPa králik. O uznaní obidvoch plemien 

vyhotový  štandardotvorná komisia zápis, ktorý sa pošle aj na sekretariát SZCH aj šľachtiteľom. 

J.Majerský podal správu o stave chovateľských klubov králikov a navrhol usporiadať CVMK niekedy  aj 

v rámci AGROKOMPLEXU v Nitre. Zasadnutie bolo ukončené o 19.00 hod. 

 

Uznesenie  zo  zasadnutia  ÚOK pre chov  králikov, dňa 26.8.2022  v Hniezdnom. 

ÚOK berie na vedomie: 

1./  Návrh rozpočtu komisie na rok 2023. 

2./  Informácie o podkomisiách pre králičí hop a morčatá. 

3./  Sťažnosť pani Karáskovej na králičí hop. 

4./  Informácie o INTERKANINE v Nitre- Ing.M.Supuka. 

5./  Čerpanie finančných prostriedkov komisie v roku 2022. 

6./  Uznanie nového farebného rázu LL havanovitý a nového plemena MSPa králik. 

7./  Správu o chovateľských kluboch. 

 

ÚOK schvaľuje: 

1./  Program rokovania komisie. 

2./  Zapisovateľa zápisnice- I.Líška 

3./  Overovateľov zápisnice- M.Pavlák, MVDr.P.Supuka PHD. 

 

ÚOK žiada: 

1./  Posudzovanie na CVZ v Nitre rozdeliť na dva dni, štvrtok a piatok. 

 

 

 

 

V Hniezdnom dňa 26.8.2022                                                                                          Zapísal: I.Líška 


